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Čechov 

„Divadlo je podivuhodná věc. Režisér nechápe, co chce autor, herci nerozumějí, 

co po nich chce režisér, a diváci nevědí, co se děje na jevišti.“  

August Strindberg, švédský dramatik, prozaik, básník, esejista a malíř 1849-1912 
 
 

Ve středu 2. listopadu jsme se s druhým 

stupněm vydali do Uherského Hradiště 

na divadelní hru Tři sestry. Divadelní hra 

byla velice zajímavá, ale i zábavná, 

postavy poukazovaly na reálné lidi  

i jejich problémy. Herci odvedli pěknou 

práci a my jsme se pobaveni vrátili 

zpátky do Přerova.  

 

Hana Vašutová, 9. B 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

 

 

 

  

 

 



     Ve středu 2. 11. 2022 se kultury chtiví žáci 2. stupně vydali na představení 
Tří sester do Slováckého divadla v Uherském Hradišti. 
     Děj hry pojednával o čtyřech sourozencích Prozorovových, kteří nejsou 
spokojeni se svým životem a chtějí se přestěhovat do Moskvy, protože jsou 
přesvědčeni o tom, že tam naleznou své štěstí. 
   Kdo by očekával tradiční ruské drama, byl by nejspíš zklamán.  V režii 
Michala Zetela jsme zhlédli Tři sestry v moderním podání.  Každé ze 4 dějství 
bylo pojaté jiným způsobem, od klasického divadla až po experiment 
s použitím looperu. 
      Pro mě to byl hezky kulturně obohacený večer a těším se, až si to 
zopakujeme při dalším představení. 
 

Julie Evelýna Navrátilová, 7. A 
 

 


